

(A) 期刊論文(近六年, 2002 迄今)

1. **M.-Ch. Pan** and Ch. Chien, 2009, “Adaptive Hybrid Tracking-Error Control for DVD Drives in Vehicle Systems,” DOI: 10.1007/s00542-009-0856-8, *Microsystem Technologies*. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 0.912; Engineering, electrical & electronic: 97/227)
2. Ch.-Y. Chu, Chih-Po Chan and **M.-Ch. Pan***, 2009, “Thermal Deformation Characterization on the Panel of TFT-LCD TV (I)- Mechanism of Color Distortion,” (**in press**) *Journal of the Society for Information Display*. (* corresponding author; SCI, EI; 2007 Impact Factor: 0.498; Engineering, electrical & electronic: 140/227)
3. **M.-Ch. Pan** and Ch.-X. Wu, 2009, “Extended Angular-Velocity Vold-Kalman Order Tracking,” (**in press**) *Transactions of ASME, Journal of Dynamic Systems Measurement and Control*. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 0.578; AUTOMATION & CONTROL SYSTEMS: 32/52)
4. **M.-Chun Pan**, Ch.-H. Chen, M.-Cheng Pan and Y.-M. Shyr, 2009, “Near Infra-red Tomographic Imaging System Based on a Highly Angular Spatial-Resolution Mechanism— Design, Calibration, and Performance,” *Measurement*, Vol.42, Issue 3, pp.377-389. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 0.5; ENGINEERING/ MULTIDISCIPLINARY: 36/67)
5. M.-Cheng Pan, Ch.-H. Chen, L.-Y. Chen, **M.-Chun Pan*** and Y.-M. Shyr, 2008, “Highly-resolved Diffuse Optical Tomography: A Systematical Approach Using High-pass Filtering for Value-preserved Images,” *Journal of Biomedical Optics*, Vol. 13(02), 024022. (* corresponding author; SCI, EI; 2007 Impact Factor: 3.084; OPTICS: 3/64)
6. M.-Cheng Pan, Ch.-H. Chen, **M.-Chun Pan*** and Y.-M. Shyr, 2008, “Approach to Accurately Estimating Low-Contrast Inclusion with *a priori* Guidance in Near-infrared Diffuse Optical Tomography,” *Journal of the Chinese Institute of Engineers*, Vol.31, No.5, pp.885-890. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 0.183; ENGINEERING/MULTIDISCIPLINARY: 60/67)
7. **M.-Ch. Pan**, P.-Ch. Lee and Y.-R. Cheng, 2008, “Remote Online Machine Condition Monitoring System,” *Measurement*, Vol.41, Issue 8, pp.912-921. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 0.5; ENGINEERING/MULTIDISCIPLINARY: 36/67)
8. **M.-Ch. Pan** and M.-D. Wu, 2008, “Dynamic Investigation and Adaptive Tracking-Error Improvement of Optical Disk Drives,” *Journal of the Chinese Society of Mechanical Engineers*, Vol.29, No.4, pp.333-339. (SCI, EI)
9. **M.-Ch. Pan**, Sh.-W. Liao and Ch.-Ch. Chiu, 2007, “Improvement on Gabor Order Tracking and Objective Comparison with Vold-Kalman-Filtering Order Tracking,” *Mechanical Systems and Signal Processing*, Vol.21, No.2, pp.653-667. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 1.333; ENGINEERING/ MECHANICAL: 10/107)
10. **M.-Chun Pan**, W.-H. Huang, Y.-L. Shih and M.-Cheng Pan, 2007 “Pseudo-Model Technique of Biological Tissues for the Development of NIR Diffuse Optical Tomography,” *Journal of the Chinese Institute of Engineers*, Vol.30, No.2, pp.189-201. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 0.183; ENGINEERING/MULTIDISCIPLINARY: 60/67)
11. H.-B. Zhuang, **M.-C. Pan** and S.-Y. Lee, 2007, “Irregular Bone-Effect Discrimination of Dental Implements with an In-vitro Model by Resonance Frequency Analysis,” *Journal of Biomechanics*, Vol.40, Issue S2, p.S562. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 2.897; ENGINEERING/BIOMEDICAL: 6/44)
12. **M.-Ch. Pan** and B.-Ch. Chen, 2007, “Drop Simulation/Experimental Verification and Shock Resistance Improvement of TFT-LCD Monitors,” *Microelectronics Reliability*, Vol.47, Issue 12, pp. 2249-2259. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 1.011; ENGINEERING/ELECTRICAL & ELECTRONIC: 83/227)
13. **M.-Ch. Pan** and Ch.-X. Wu, 2007, “Adaptive Vold-Kalman Filtering Order Tracking,” *Mechanical*

Systems and Signal Processing, Vol.21, Issue 8, pp.2957-2969. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 1.333; ENGINEERING/ MECHANICAL: 10/107)

14. **M.-Ch. Pan** and Y.-F. Lin, 2006, "Further Exploration of Vold-Kalman-Filtering Order Tracking with Shaft-Speed Information – (I) Theoretical Part, Numerical Implementation and Parameter Investigation," *Mechanical Systems and Signal Processing*, Vol. 20 No. 5, pp.1134-1154. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 1.333; ENGINEERING/ MECHANICAL: 10/107)
15. **M.-Ch. Pan** and Y.-F. Lin, 2006, " Further Exploration of Vold-Kalman-Filtering Order Tracking with Shaft-Speed Information – (II) Engineering Applications," *Mechanical Systems and Signal Processing*, Vol.20, No.6, pp.1410-1428. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 1.333; ENGINEERING/ MECHANICAL: 10/107)
16. **M.-Ch. Pan** and Sh.-W. Liao, 2006, "Biomedical Signal Reconstruction using Gabor Spectral tracking Technique," *International Journal of Information Acquisition*, Vol.3, No.1, pp.25-31. (NSC-92-2212-E-008-025)
17. **M.-Ch. Pan** and Ch.-Ch. Chiu, 2006, "Investigation on Improved Gabor Order Tracking Technique and Its Applications," *Journal of Sound and Vibration*, No.295, pp.810-826. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 1.024; ENGINEERING/ MECHANICAL: 23/107)
18. **M.-Ch. Pan** and W.-T. Wei, 2006, "Adaptive Focusing Control of DVD Drives in Vehicle Systems," *Journal of Vibration and Control*, Vol.12, No.11, pp. 1239-1250. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 0.380; ENGINEERING/ MECHANICAL: 58/107)
19. **M.-Ch Pan** and J.-Y. Huang, 2004, "Dynamic Interpretation of Transmission Systems Using Advanced Time-Frequency Representation," *Journal of the Chinese Institute of Engineers*, Vol.27, No.7, pp.1087-1092. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 0.183; ENGINEERING/MULTIDISCIPLINARY: 60/67)
20. **M. Pan**, P. Sas and H. Van Brussel, 2003, "Machine Condition Monitoring Using Signal Classification Techniques," *Journal of Vibration and Control*, Vol.9, No.10, pp.1103-1120. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 0.380; ENGINEERING/ MECHANICAL: 58/107)
21. **M. Pan**, J.-X. Chen, 2003, "Transmission Noise Identification Using Two-Dimensional Dynamic Signal Analysis," *Journal of Sound and Vibration*, No.262, pp.117-140. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 1.024; ENGINEERING/ MECHANICAL: 23/107)
22. **M.-Ch. Pan**, Y.-S. Chiang and M.-H. Huang, 2003, "Preliminary Study on Speed Evaluation and Impact Configuration Reconstruction of Vehicles with Man-Machine Interactive Programming," *Forensic Science Journal*, Vol.2, No.1, pp.5-16.
23. **M. Pan**, and T. Shieh, 2002, "Design Modification for Reducing Silent Chain Annoying Noise," *Transactions of ASME, Journal of Mechanical Design*, Vol. 124, No.4, pp.822-827. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 1.103; ENGINEERING/MECHANICAL: 18/107)
24. **M. Pan**, W. Lu and T. Shieh, 2002, "CVT Belt Noise of Scooters," *International Journal of Vehicle Design*, Vol.30, No.3, pp.238-250. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 0.183; ENGINEERING/ MECHANICAL: 91/107)
25. **M.-C. Pan**, 2002, "Integrated Study of Time-Frequency Representations and Their Applications in Source Identification of Mechanical Noise," *JSME International Journal – Series C: Mechanical Systems, Machine Elements and Manufacturing*, Vol.45, No.3, pp.665-672. (SCI, EI; 2007 Impact Factor: 0.12; ENGINEERING/ MECHANICAL: 98/107)
26. **M. Pan**, H.-J. Lin, 2002, "Investigation of Dynamic Characteristics on Two Types of Electrical Scooters," *Journal of the Chinese Society of Mechanical Engineers*, Vol.23, No.4, pp.367-381. (SCI, EI)

(投稿審查中)

27. M.-Cheng Pan and **M.-Chun Pan***, 2008, “Rapid Convergence on the Inverse Solution Regularized with the Lorentzian Distributed Function for Near Infrared Continuous Wave Diffuse Optical Tomography,” (submitted on Dec. 1, 2008) *Optics and Lasers in Engineering*. (* corresponding author)
28. M.-Cheng Pan and **M.-Chun Pan***, 2008, “Inverse Solution Regularized with the Edge-preserving Constraint for NIR DOT,” (submitted on Dec. 20, 2008) *Optics and Lasers in Engineering*. (* corresponding author)
29. Ch.-Ch. Fan and **M.-Ch. Pan***, 2008, “Experimental Study on the Whip Elimination of Rotor-Bearing System with Electromagnetic Exciters,” (submitted on December 6, 2008) *Mechanism and Machine Theory*. (* corresponding author)
30. Ch.-Y. Chu, Chih-Po Chan and **M.-Ch. Pan***, 2009, “Thermal Deformation Characterization on the Panel of TFT-LCD TV (II)- Improvement of Color Distortion,” (submitted) *Journal of the Society for Information Display*. (* corresponding author)
31. Ch.-Y. Chu and **M.-Ch. Pan***, 2008, “Effective Thermal Emission on TFT-LCD TV Panels for Improving Image Quality,” (submitted on July 7, 2008) *Advances in Engineering Software*. (* corresponding author)
32. Ch.-Ch. Fan and **M.-Ch. Pan***, 2008, “Whirl Instability Elimination of Rotor/Bearing System Using Backup Magnetic Bearing,” (submitted on Sept. 22, 2008) *Journal of Sound and Vibration*. (* corresponding author)

(B) 研討會論文(近六年, 2002 迄今)

1. **M.-Chun Pan**, Ch.-H. Chen, L.-Y. Chen and M.-Cheng Pan, 2008, “Comparative Investigation into the Influence on the Measured Radiance Due to Inclusion Location, Size and Contrast for NIR Diffuse Optical Imaging System,” *Proceedings of OSA 2008 Optics and Photonics Congress, BSuE54*.
2. M.-Cheng Pan, L.-Y. Chen, **M.-Chun Pan**, and Ch.-H. Chen, 2008, “Inverse Solution Regularized with the Edge-preserving Constraint for NIR DOT,” *Proceedings of OSA 2008 Optics and Photonics Congress, BMD38*.
3. Ch. Chien and **M.-Ch. Pan**, 2008, “Adaptive Hybrid Tracking-Error Control for DVD Drives in Vehicle Systems,” *Proceedings of ASME 2008 Information Storage and Processing Systems Conference, OPT-B2*.
4. **Min-Chun Pan**, Lian-Chi Chang, Ron-An Hsiaw and Wen-Ching Shih, 2008, “Analysis and Fabrication of Ultrasonic Inkjet Ejector,” *Proceedings of ASME 2008 Information Storage and Processing Systems Conference, MNT-A3*.
5. **M.-Ch. Pan**, Z.-W. Chen, H.-B. Zhuang and S.-Y. Lee, 2008, “Technique and Device of Irregular Osseointegration Detection for Dental Implant,” *Proceedings of ASME Summer Bioengineering Conference, BIO2008-38039*.
6. **M.-Chun Pan**, Ch.-H. Chen, L.-Y. Chen and M.-Cheng Pan, 2008, “Rotational Scanning Mechanism of Multi-point Synchronous Detection for Near Infrared Diffuse Optical Tomography,” *Proceedings of ASME Summer Bioengineering Conference, BIO2008-38073*.
7. **M.-Ch. Pan** and Po-Ching Li, 2007, “Remote Online Machine Condition Monitoring System,” to

- present in The Ninth International Conference on Automation Technology.
8. **M.-Ch. Pan** and Ch.-X. Wu, 2007, "Adaptive Angular-Displacement Vold-Kalman Order Tracking," Proceedings of IEEE International Conference on Acoustic Speech and Signal Processing 2007, Vol. III, pp.1293-1296.
 9. **M.-Chun Pan**, Chien-Hung Chen, Liang-Yu Chen, and M.-Cheng Pan, 2007, "Approach to Estimating Low Contrast Inclusion with *a priori* Guidance," *Proceedings of SPIE Volume 6629 Diffuse Optical Imaging of Tissue*.
 10. M.-Cheng Pan, Chien-Hung Chen, Liang-Yu Chen, and **M.-Chun Pan**, 2007, "Filtering Effect to Improving the Reconstructed Image Quality of Diffuse Optical Imaging," *Proceedings of SPIE Volume 6629 Diffuse Optical Imaging of Tissue*.
 11. **M.-Chun Pan**, J.-H. Cheng, W.-H. Huang, M.-Cheng Pan and Ch.-Sh. Tseng, 2006, "Development of NIR Tomography Using Single Rotating-Source/Detector Mechanism," to present in *SPIE International Symposium Biomedical Optics 2006*.
 12. **M.-Chun Pan**, J.-H. Cheng, W.-H. Huang, and M.-Cheng Pan, 2006, "Design and Verification of NIR DOT Electro-Optical Measuring System," to present in *SPIE International Symposium Biomedical Optics 2006*.
 13. M.-Cheng Pan, W.-H. Huang, J.-H. Cheng, and **M.-Chun Pan**, 2006, "NIR Electro-optical Measurement for Pseudo-models of Biological Tissues," to present in *SPIE International Symposium Biomedical Optics 2006*.
 14. **M.-Ch. Pan** and Cheng-Xue Wu, 2006, "Investigation on the Extended Angular-Velocity Vold-Kalman Order Tracking," Proceedings of *The 6th IEEE International Symposium on Signal Processing and Information Technology*, pp.770-775.
 15. **M.-Chun Pan**, Ch.-H. Chen and M.-Cheng Pan, 2006, "NIR Optical-Property Images of Heterogeneous Intra-lipid Phantom," Proceedings of *The 6th IEEE International Symposium on Signal Processing and Information Technology*, pp.44-48.
 16. 黃定國, 潘敏俊, 2006, "不織布製程基重均一性之光電量測融合與動態模式分析研究," 中國機械工程學會第廿三屆全國學術研討會論文集, paper No. B2-022.
 17. **M.-Chun Pan**, Y.-L. Shih, P.-Sh. Lee, Ch.-H. Chen and M.-Cheng Pan, 2006, "A Comparative Investigation into the Influences of Inclusion Size, Location and Contrast for Near-Infrared Diffuse Optical Tomography," 2006 生物醫學工程科技研討會論文集, paper No. 10159.
 18. M.-Cheng, Ch.-H. Chen, L.-Y. Chen and **M.-Chun Pan**, 2006, "NIR Diffuse Optical Tomography for Low Contrast Inclusion with a-priori Guidance," 2006 生物醫學工程科技研討會論文集, paper No. 10161.
 19. Ch.-Y. Chu and **M.-Ch. Pan**, 2006, "Transient Analysis and Experimental Validation of Thermal-Fluidic Fields on TFT-LCD TV Panels," Proceedings of *IEEE, the 8th Electronics Packaging Technology Conference*, pp.346-352.
 20. M.-Cheng Pan, Ch.-H Cheng, W-H. Huang, **M.-Chun Pan** and Ch.-Sh. Tseng, 2005, "NIR Image Reconstruction Using a Single-Rotating-Source/Detector Scanning Device," *Proc. SPIE Vol. 5859: Photon Migration and Diffuse-Light Imaging II*, pp. 99-107.
 21. **M.-Ch. Pan** and J.-Y. Liu, 2005, "Active Shock Noise Cancellation with Variable Step-Size Algorithms," *Proceedings of IEEE 2005 International Conference on Information Acquisition*, pp.198-203.
 22. **M.-Ch. Pan**, 2005, "Order Tracking techniques in Diagnostic Tasks," *ASME-DETC 2005, Proceeding of 20th Biennial Conference on Mechanical Vibration and Noise*, DETC2005- 84359.
 23. **M.-Ch. Pan** and Sh-W. Liao, 2005, "Dynamic-Signal Characterization of Rotary Machinery Using Improved Gabor Order Tracking Technique," *ASME-DETC 2005, Proceeding of 20th Biennial Conference on Mechanical Vibration and Noise*, DETC2005-84358.

24. Ch.-Y. Chu, **M.-Ch. Pan**, and Johnson Ho, 2005, "Thermal Analysis and Experimental Validation on TFT-LCD Panels for Image Quality Concerns," *Proceedings of IEEE, the 7th Electronics Packaging Technology Conference*, pp.543-548.
25. Y.-N. Chien, **M.-Ch. Pan**, 2005, "Analysis and Design of a Micro-droplet Inkjet Ejector Using New-designed Fresnel Lenses Focusing Acoustic Energy," 中國機械工程學會第二十二屆全國學術研討會論文集, paper No. E3-013.
26. 朱效賢、李怡蒼、**潘敏俊**, 2005, "包絡譜分析於高速主軸軸承故障診斷之應用," 中國機械工程學會第二十二屆全國學術研討會論文集, paper No. B7-002.
27. W.-T. Wei and **M.-C. Pan**, 2005, "Implementation and Application of Adaptive Focusing Control for DVD Drives in Vehicle Systems," *Proceedings of 2005 CACS Automatic Control Conference*, paper NO. Z00003d, pp. d-two-13~d-two-18.
28. M.-Cheng Pan, Ch.-H. Chien, and M.-Chun Pan, 2005, "Investigation on Image Reconstruction of Diffuse Optical Tomography," *2005 生物醫學工程技術研討會論文集*, paper No. A3-001.
29. Ch.-H. Chien, M.-Chun Pan, and M.-Cheng, 2005, "NIR Electro-Optical Measuring System," *2005 生物醫學工程技術研討會論文集*, paper No. D3-001.
30. W.-H. Huang, Y.-L. Shih, and M.-Chun, 2005, "NIR Electro-Optical Measuring System," *2005 生物醫學工程技術研討會論文集*, paper No. D3-002.
31. 簡雲南、盧國育、**潘敏俊**、姜雲生, 2005, "多體聯結車輛彎道行駛軌跡差值之模擬分析與驗證," 中華民國力學學會第廿九屆全國力學會議論文集, paper No. K005.
32. **潘敏俊**, 陳君明, 何正揚, 2004, "TFT-LCD 顯示器衝擊模擬及驗證," 2004 年 LS-DYNA 台灣區使用者研討會論文集。
33. **潘敏俊**, 陳伯群, 何正揚, 2004, "TFT-LCD 顯示器掉落分析及驗證," 2004 年 LS-DYNA 台灣區使用者研討會論文集。
34. **M.-Ch. Pan** and Ch. Chiu, 2004, "Investigation on Improved Gabor Order Tracking Technique," *Proceedings of SPIE Volume: 5391 Sensors and Smart Structures Technologies for Civil, Mechanical, and Aerospace Systems*, pp. 461-469.
35. **M.-Ch. Pan** and P.-Ch. Li, 2004, "Remote Online Machine Fault Diagnostic System," *Proceedings of SPIE Volume: 5394 Health Monitoring and Smart Nondestructive Evaluation of Structural and Biological Systems III*, pp. 446-453.
36. **M.-Ch. Pan**, and Y.-H. Liu, 2004, "Transmission-Component Monitoring and Comparison of Two Artificial Neural Network Schemes," *Proceedings of SPIE Volume: 5391 Sensors and Smart Structures Technologies for Civil, Mechanical, and Aerospace Systems*, pp. 806-814.
37. **潘敏俊**, 李柏青, 2004, "遠端機械狀態監測系統," 2004 第十三屆全國自動化科技研討會論文集。
38. **潘敏俊**, 邱竣卿, 2004, "Gabor 時頻/階次分析探討與應用," 第十二屆中華民國振動與噪音工程學術研討會論文集。
39. 邱竣卿, 廖書偉, **潘敏俊**, 2003, "Gabor 階次追蹤技術及應用," 中華民國 92 年度醫學工程研討會論文集, PIII-17.
40. **M.-Ch. Pan** and Y.-F. Lin, 2003, "Order-Component Separation and Ranking of Dynamic Signals Using Angular-Information Kalman-Filtering Order Tracking," *ASME-DETC 2003, Proceeding of 19-th Biennial Conference on Mechanical Vibration and Noise*, DETC2003/VIB48481.
41. **M.-Ch. Pan** and Ch.-Y. Huang, 2003, "Operating Investigation of Transmission Systems Using Advanced Time-Frequency Representations," *ASME-DETC2003, Proceeding of 19-th Biennial Conference on Mechanical Vibration and Noise*, DETC2003/VIB48482.
42. **M.-Ch. Pan**, Po-Ch. Chen and Johnson Ho, 2003, "Drop Simulation and Experimental Validation of TFT-LCD Monitors," *Proceedings of IEEE, the 5th Electronics Packaging Technology Conference*, pp. 269-274.

43. 盧俊安,林永常,潘敏俊, 2002,“基於 DSP 之主動噪音控制人機操作發展介面研究,” 2002 中華民國自動控制研討會論文集, D8-6.
44. 林永常,潘敏俊, 鄭銘章, 2002,“火箭發射連續噪音之主動式控制,” 2002 中華民國自動控制研討會論文集, C5-3.
45. M.-Ch. Pan, and Y.-F. Lin, 2002, “Dynamic Signal Processing of Rotary Machines Using Vold-Kalman Filtering Order Tracking,” *Proceedings of 2002 IEEE/ASME International Conference on Advanced Manufacturing Technologies and Education in the 21st Century*, paper No. C177.
46. M.-Ch. Pan, Y.-Ch. Lin, J.-A. Lu and M.-C. Jeng, 2002, "An Integrated Active Noise Control System," *Proceeding of 2nd IFAC Conference on Mechatronic Systems*, pp.440-445.
47. M.-Ch. Pan, and Y.-F. Lin, 2002, “Dynamic Signal Processing of Rotary Machines Using Vold-Kalman Filtering Order Tracking,” *Proceedings of 2002 IEEE/ASME International Conference on Advanced Manufacturing Technologies and Education in the 21st Century*, paper No. C177.
48. 黃正義, 林裕豐, 潘敏俊, 2002, “動態訊號二維分析研究實現及於機械系統運轉特性探討,” *National Instrument 台灣區第一屆虛擬儀控應用比賽作品集 (佳作)*.
49. 黃正義, 潘敏俊, 2002, “時頻分佈於機械系統動態特性分析之應用,” *第十九屆中國機械工程師學會研討會論文集*, B7-005.
50. 劉晏宏, 潘敏俊, 2002, “旋轉機械狀態監測暨兩種類神經網路演算機制探討,” *第十九屆中國機械工程師學會研討會論文集*, B5-007.
51. 林裕豐, 潘敏俊, 2002, “VKF 階次追蹤技術研究與應用,” *第十九屆中國機械工程師學會研討會論文集*, B7-004.
52. 施保光, 潘敏俊, 2002, “空腔模態分析暨結構聲輻射效能探討在噪音控制之應用,” *第 26 屆全國力學會議論文集*, J007.

(C) 專書及專書論文

1. 潘敏俊, 2000, “故障診斷系統與結構狀態監測—研習會講義”, 橋樑工程研習會(三)—橋樑監測預警與診斷技術.
2. M.-Ch. Pan, 2004, “Remote Online Machine Fault Diagnostic System,” *Technical Workshop on Low-Cost Infrared Technology in Industry, Remote Online Machine Fault Diagnosis, Smart Ear for Effective Maintenance, and Quality Inspection for Printing Machinery*, City University of Hong Kong.
3. M.-Ch. Pan, 2004, “Two Dimensional Dynamic Signal Processing (Order Tracking & Time-Frequency Representations) in Machine Condition Monitoring – Objective Comparison,” *Technical Workshop on Low-Cost Infrared Technology in Industry, Remote Online Machine Fault Diagnosis, Smart Ear for Effective Maintenance, and Quality Inspection for Printing Machinery*, City University of Hong Kong.

(D) 技術報告及其他(近五年)

1. 潘敏俊, 2007, “渦輪幫浦離線平衡校正技術發展—國科會小產學計畫結案報告”(NSC95-2622-E-008-008-CC3).

2. 潘敏俊, 2006, “近紅外光擴散式光學組織斷層掃描技術發展”結案報告(榮總台灣聯大計劃).
3. 潘敏俊, 2006, “次世代 TFT-LCD 光阻塗佈製程與設備之研發—子計畫二:玻璃基板壓電/超音波塗佈子系統設計開發(2/3)—國科會計畫結案報告”(NSC94-2212-E-008-012).
4. 潘敏俊, 2006, “光碟製程設備智慧型診斷與維修保養系統之發展—子計畫二:設備關鍵組件遠端智能性故障診斷系統發展(2/3)—國科會計畫結案報告”(NSC94-2218-E-008-004).
5. 潘敏俊, 2005, “次世代 TFT-LCD 光阻塗佈製程與設備之研發—子計畫二:玻璃基板壓電/超音波塗佈子系統設計開發—國科會計畫結案報告”(NSC93-2218-E-008-007).
6. 潘敏俊, 2005, “光碟製程設備智慧型診斷與維修保養系統之發展—子計畫二:設備關鍵組件遠端智能性故障診斷系統發展(1/3)—國科會計畫結案報告”(NSC93-2212-E-008-025).
7. 潘敏俊, 2004, “2DSA 共通性研究及後續型態識別技術發展(II)—國科會計畫結案報告”(NSC92-2212-E-008-025).
8. 潘敏俊, 2004, “平面顯示器 衝擊/掉落 分析試驗及設變研究—國科會小產學計畫結案報告”(NSC92-2622-E-008-012-CC3).
9. 潘敏俊, 2003, “傳動噪音量測分析技術建置研究—桂盟工業委託研究計畫結案報告”.
10. 潘敏俊, 2003, “2DSA 共通性研究及後續型態識別技術發展(I)—國科會計畫結案報告”(NSC91-2212-E-008-011).
11. 潘敏俊, 2003, “TFT-LCD 掉落/衝擊 模擬及試驗研究—國科會小產學計畫結案報告”(NSC91-2622-E-008-010-CC3).
12. 陳儀姣, 潘敏俊, 2003, “多功能底盤動力計分析設計及縮尺試驗—國科會大專生專題研究計畫結案報告”(NSC91-2815-C-008-002-E).
13. 簡雲南, 姜雲生, 潘敏俊, 2003, “多體聯結車輛彎道行駛軌跡分析研究—國科會大專生專題研究計畫結案報告”(NSC91-2815-C-015-00-E).
14. 潘敏俊, 鄭銘章, 2002, “非穩態瞬間大功率噪音之主動式消音耳罩研製—國科會計畫結案報告”(NSC91-2623-7-008-005).
15. 潘敏俊, 2002, “動態信號二維分析整合研究及工程應用(II)—國科會計畫結案報告”(NSC89-2212-E-008-015).
16. 潘敏俊, 鄭銘章, 2001, “空腔模態聲輻射效能探討應用與暫態非穩態複頻空間噪音消除—國科會計畫結案報告”(NSC90-2623-7-008-007).
17. 黃冠智, 潘敏俊, 2002, “遠端及時狀態監測之規劃研究—國科會大專生專題研究計畫結案報告”(NSC90-2815-C-008-035-E).
18. 潘敏俊, 2001, “動態信號二維分析整合研究及工程應用(I)—國科會計畫結案報告”(NSC89-2212-E-008-041).
19. 王秀綾, 潘敏俊, 2001, “型態識別技術發展於機械系統故障診斷之應用—國科會大專生專題研究計畫結案報告”(NSC89-2815-C-008-043R-E).
20. 黃銘湖, 潘敏俊, 2001, “車輛肇事前車速估算與現場重建—國科會大專生專題研究計畫結案報告”(NSC89-2815-C-015-005R-E).
21. 潘敏俊, 鄭銘章, 2000, “火箭發射噪音消除器之研究與設計(II)—國科會計畫結案報告”(NSC89-2623-7-008-006).
22. 潘敏俊, 2000, “適應性階次分析技術之發展及其於多轉軸系統之應用—國科會計畫結案報告”

(NSC89-2212-E-028-025).

23. 潘敏俊, 鄭銘章, 2000, “火箭發射噪音消除之模糊控制技術與設計—國科會計畫結案報告”
(NSC89-CS-D-008-010).

24. 潘敏俊, 2000, “信號 Time-Frequency Distribution 分析研究-工研院量測中心計畫結案報告”.

25. 董必正, 潘敏俊 等, 2000, “電動機車關鍵技術之研發—國科會計畫結案報告”
(NSC89-EPA-Z-008-001).